

# LAURENT HERIOU



Laurent Hériou est amoureux de l'automobile multi-sensorielle : le son, la ligne, les parfums, tout lui plaît, sans oublier les joies du pilotage, une dimension supplémentaire que n'auront jamais un tableau, une photo ou une sculpture. Directeur des Expositions du CIA Pantin, cofondateur et Président d'Honneur d'Artist' Auto, organisateur du Brussels rétro Festival, il est depuis 2010 Directeur Général de la FFVE, une tâche qu'il remplit toujours à merveille, comme celle d'être juré à Chantilly Arts & Elegance Richard Mille.

*For Laurent Hériou, automobile is multi-sensory, the result of a combination of skills and magic which happens when a model is created and marks the collective memory. Last but not least, the -unique- sense is the pleasure of driving, the extra dimension that a painting, a photo or a sculpture will never have... After managing the CIA Pantin Car Exhibitions, co-founding Artist' Auto, and organising the Brussels Retro Festival, he is General Manager of the FFVE (French Classic Car Federation). A comprehensive jury for the Chantilly Arts & Elegance Richard Mille.*